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ZAPISNIK 

SA 7. SJEDNICE VMO SVILNO 
 

7. sjednica VMO Svilno održana je 24.10.2023. (utorak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Svilno, Svilno 82. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Dragan Grgić, predsjednika VMO 

 Renato Klovar, član VMO 

 Zoran Krndija, član VMO 

 Mersija Vukotić , tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Dinko Lukšec, zamjenik predsjednika VMO 

 Adrijano Šuperina, član VMO 
 

Usvajanje zapisnika sa 6. sjednice VMO Svilno: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Dopuna malih komunalnih akcija za 2024. godinu  
2. Prometno rješenje povećanja sigurnosti prometa odnosno mogućnopst 

obilježavanja pješačkog prijelaza u neposrednoj blizini autobusnog ugibališta 
Ulice Svilno nasuprot kbr.110  

3. Prometno rješenje povećanja sigurnosti prometa odnosno mogućnost 
povećanja stupnja sigurnosti pri kretanju vozila na dijelu državne ceste D3, 
Ulica Svilno kod kbr. 13 (autobusna ugibališta) 

4. Preusmjeravanje sredstava po prioritetima za 2023. godinu 
5. Razno 

 
 
 
 
 
 



 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
Mjesnom odboru Svilno je nakon kompletne obrade malih komunalnih akcija za 2024.godinu  
preostalo viška sredstava i potrebno je dostaviti nove prijedloge malih komunalnih akcija za 
realizaciju. 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje te će do sljedeće sjednice koja će se održati u 
mjesecu studenom dostaviti traženo. 
 
 
AD 2 
MO Svilno zatražilo je terenski izvid nadležnih službi kako bi se ispitala mogućnost 
obilježavanja pješačkog prijelaza u neposrednoj blizini autobusnog ugibališta Ulice Svilno 
nasuprot kbr. 110. Razmatrani prijedlog je, u suradnji sa Upravnim odjelom za promet u Gradu 
Rijeci odbijen. Isti je odbijen iz razloga što ne postoji kontinuirani nogostup zadovoljavajuće 
širine za sigurno kretanje pješaka koji vodi pješake do predmetne lokacije (ni s jedne ni s druge 
strane kolnika). Ponuđeno alternativno rješenje u vidu postave svjetlećeg promjenjivog znaka i 
stalnog znaka s treptačima i promjenjivim tekstom, koji bi se postavili iz jednog i drugog smjera 
kretanja, neposredno ispred spornih autobusnih ugibališta.  
 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje te će alternativno rješenje uvrstiti u male 
komunalne akcije za 2024.godinu. 
 
 

AD3 
MO svilno zatražilo je prometno rješenje povećanja sigurnosti prometa odnosno mogućnost 
povećanja stupnja sigurnosti pri kretanju vozila na dijelu državne ceste D3, Ulica Svilno kod 
kbr. 13 (autobusna ugibališta). Razmatrani prijedlog je, u suradnji sa Upravnim odjelom za 
promet u Gradu Rijeci odbijen. Isti je odbijen iz razloga što ne postoji kontinuirani nogostup 
zadovoljavajuće širine za sigurno kretanje pješaka koji vodi pješake do predmetne lokacije (ni 
s jedne ni s druge strane kolnika). Ponuđeno alternativno rješenje u vidu postave svjetlećeg 
promjenjivog znaka i stalnog znaka s treptačima i promjenjivim tekstom, koji bi se postavili iz 
jednog i drugog smjera kretanja, neposredno ispred spornih autobusnih ugibališta.  
 
 

Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje te će alternativno rješenje uvrstiti u male 
komunalne akcije za 2024.godinu. 
 
AD4 
UO za komunalni sustav i promet obavijestio je članove MO Svilno da je potrebno dogovoriti 
zamjensku poziciju prioriteta - opremanje spravama igrališta ispod vijadukta Svilno u iznosu od 
5.309,00 eura s obzirom da je igralište opremljeno iz drugih izvora – donacija JGL-a. Nakon 
održanog sastanka s kolegama iz UO za komunalni sustav i promet donesena je sljedeća odluka. 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo i u dogovoru s kolegama iz UO za komunalnog sustava i 
prometa odlučeno je da će se raspoloživ iznos usmjeriti na građevinsko uređenje 
vidikovca u Ulici Grbaste nasuprom kućnog broja 52. 
 
AD5 

 e-mail građana – Traži se sanacija oborinskih voda koje dotiču na ulaz kućnog broja 
Tutnovo 84 

 telefonska prijava - Traži se sanacija oborinskih voda koje dotiču na ulaz kućnog broja 
Tutnovo 19 
 



 
 

 

 

Sjednica je završila u 20:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Mersija Vukotić 

Predsjednik VMO Svilno: 
Dragan Grgić 

 


